
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi10.07.2023 la sediul Consiliului Local Berevoe;ti, cu prilejul
linerii gedinfei extraordinare de lucru .

$edinlaincepe la ora 1500, participd 12 consilieri din 13 in funcfie.Lipsegte
d I consilier Stana Marian. La;edinfd participd d-l primar Proca Florin Bogdan , d
na secretar general Leca Andra.$edinla este legal constituitd, aceasta a fost legal
convocatd de primarul comunei Berevoeqti prin adresa m.4549106.07.2023.

Pre;edintele de qedinld este d-1. consilier Moiceanu George Nicoale care ia
loc la prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi :

1. Aprobarea procesului verbal de la qedinta anterioarl.
2. Proiect de hotlrdre privind predarea citre Ministerul Dezvoltirii

Lucrlrilor Publice Ei Administra{iei prin Compania Na(ionali de Investi{ii
CNI SA, a amplasamentului qi asigurarea condi(iilor in vederea executirii
obiectivului de investi{ii Proiect tip-Sali de sport cu tribuna l02locuri din
satul Berevoeqti,str.Drum Centura DN73C rnr.49l, comuna BerevoeEti,
jude{ul ArgeE, punct Stadion

3. Proiect de hotirflre privind stabilirea unor taxe special pentru organizarea
Tfirgului de Marina ce va avea loc in comuna Berevoeqti, jude(ul ArgeE, in
perioada 13.07,2023-17 .07 .2023

4. Proiect de hotirire privind aprobarea Programului de Ac{iuni Comunitare
la nivelul comunei Berevoegti.

5. Proiect de hotlr6re privind achizi{ionare gi montare conductl alimentare cu

?pi potabilin zona Blocuri MinI-Autobazi.
6. Intrebiri qi interpeliri.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 6 puncte si este aprobat in
unanimitate.

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezint[ procesul verbal al
qedinfei care s-a desfdqurat in data de 19.06.2023.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat in
unanimitate .

2. Proiect de hotir6re privind predarea cltre Ministerul Dezvoltlrii Lucr[rilor
Publice Ei Administra{iei prin Compania Na{ionali de Investitii CNI SA, a
amplasamentului Ei asigurarea condi{iilor in vederea executlrii obiectivului de
investi{ii Proiect tip-Sali de sport cu tribuna 102 locuri din satul
Berevoeqti,str.Drum Centura DN73C rnr.49l, comuna Berevoeqti, jude{ul
Argeq, punct Stadion.



Sunt prezentate: proiectul de hotar6re , referatul de aprobare , raportul de specialitate
gi anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra.
D-na Leca:Acum 3-4luni am depus la CNI acest proiect Sal6 de sporl cu tribuna 102

locuri.in data de 23.06.2023 am primit adresd de la CNI cu privire la faptul ca
obiectivul de investi{ie Sala de sporl a fost introdus pe lista sintezd a subprogramului
S[li de sporl aprobata prin Ordinul 133412023.Acum dam o hotar6re pt predarea
amplsamentului cdtre CNI .

D-l Schioapa:Ali omis sau ali neglijat sd ne spuneli {i noud cd, a\i depus proiectul
acesta, noi nu qtiam
D-l Primar:Era posibil sd nu ne introducd pe lista sintezd, v am anunlat acum cAnd
se ia act qi se dd Hotdr0re de consiliul local
D-na I-eca:lnvestilia va fi realizatd de cdtre cni
D-l Primar:Da Ei proiectare qi execufie, noi trebuie sd asigurdm doar amplasamentul
D-l Pascu:tJnde, mai exact?
D-l Prirnar:in spate cdtre Gruia, unde voiam sd facem scena aceea
D-l Pascu:Este spafiu suficient?
D-l Primar:Ne ducem aproximativ 6m in teren dar putem sd ne ducem in parlea
cealaltd cu terenul
D-l Pascu:Este un lucru bun
D-l Schioapa:Sala de sport nu era mai bun[ sd o fi frcut in interiorul, in cuftea qcolii?
D-l Primar:Nu ne permitea locul
D-l Viceprimar:Este vorba de acces din doua pa(i
D-l Schioupu'in spatele gcolii nu era loc?
D-l Viceprimar:Nu
D-l Busuioc:Cum s a ajuns la cele 102 de locuri?
D-l Prirnar:Proiectul este tip.Trebuie sa aiba suprafa{a de teren necesard rninirn
2500rnp, suprafa{a construitd 1030rnp gi suprafa[a desfbquratl, 13lSrnp.Valoarea
investiliei se ridicd \a9.423926 mii lei , totri eligibili in proiect.Lista de sintezd este

un prim pas.Vd ardt dosarul cum aratd, sala de sport
D-l Pascu:Proiectul este interesant
D-l Primar:Da qi noi nu avem cofinanlare
D-l Viceprimar:Amplasamentul este foarle bun
D-l Primar:Da, ne trebuie deschidere pe doud laturi
D-l Bumbeneci:Mai avem plute acolo?
D-l Viceprimar:Da, le marc[ qi le tdiem
D-l Schioapa:E pdcat cd s au bdgat bani la scena aia
D-l Primar:E,ste posibil sd nu fie demontatS, sd nu vin[ p6nd in ea

D-l Schioapa:Dacd scapd e bine
D-l Pascu:Dacd stricd tot aspectul mai bine nu



A

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotirdre qi cu
unanimitate de voturi pentru este adoptat[ H.C.L. Berevoeqti nr.44 din
10,07,2023.
3.Proiect de hotirfire privind stabilirea unor taxe special pentru organizarea
T6rgului de Marina ce va avea loc in comuna Berevoeqti, jude{ul Argeg, in
perioada 13,07,2023-17,07,2023,
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezinti d-na Leca Andra.
D-l Primar:in principiu taxele r6mdn la fel ca anul trecut.Singura modificare la acest
proiect de hotirdre este suplimentarea cu 500 lei pt tarabele cu gritare
D-l Busuioc:S6 se treacE gi locul sau s[ se fixeze qi locul unde o sd se linl
D-l Primar:Tot acolo, unde s a linut in fiecare an
D-l Busuioc:Sincer nu qtiu unde, nu am fost in zond"

D-l Viceprimar:La Riugor in spatele conacului Sfanta Elena de ani de zile se

desfbsoarl acolo.
D-l Bumbeneci:Comisiile care incaseazdsd qi fac[ treaba, si urmdreascd, este foarte
important
D-l Busuioc:Un singur reprog, bine era s6 fie in gedin!6 ordinard mai devreme si
putem si mai facem gi noi pulin[ publicitate
D-l Primar:Nu gtiam dacd ne dau cei de la DSV aviz
D-l Busuioc:E foarte bine c[ se aduc bani la buget
D-l Primar:Pt la anul, am avut ofert[ anul acesta dar am zis sd nu ddm curs la ea, era
gi termenul foarte scurt, sd i ddm unui singur agent economic exclusivitate pt grdtare,
oferea undeva la25-20mii .Noi acum avem 6 cereri luim 15 mii, adicd dublam suml
.Pt la anul sE ludm in calcul ,sI facem un caiet de sarcini sd plece de la oferta de
30mii ,poate dau al1ii mai mult.
D-I Schioapa:Puteam sd m6rim acum taxele un pic
D-l Primar:Le am m[rit pt grltare cu 5001ei

D-l Pascu:Putem s[ lu[m in calcul dacd"zona r6m6ne mereu aceeagi s[ investim
D-l Viceprimar:Da, putem sE investim
Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre Ei cu
unanimitate de voturi pentru este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.45 din
10.07.2023.
4.Proiect de hotirire privind aprobarea Programului de Ac{iuni Comunitare
la nivelul comunei Berevoeqti.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
gi anexele proiectului.Prezintd, d-na Stanciu Ionela.
D-na Stanciu:in 2O2O am infiinlat Serviciul de Asistenld ComunitarS, lucr6 pe
domeniul social, medical gi educatie, iar anual trebuie sd aprobdm un Program de

acliuni comunitare care presupune o diagnoz[ sociald pt bitrdni, copii, mame



minore, persoane plecate inafara !6rii, qomaj, indemnizali creqtere copii, pe fiecare
domeniu am fbcut un procentaj:am avut persoane cu dizabilitali 5,43oA, avem mame
minore 15, absenle gi abandon qcolar undeva la l2%opdrinlii trebuie respons abiliza\i
cd este obligatoriu sd qi trimita copiii la qcoalS

D-l Pascu:Vd propun sd vedem cum putem colabora cu anumite grupuri, pastori ,sd
gasim o modalitate sd invitdm aceste familii, sa i facem s[ realizeze cd pe viitor e

mult rnai bine pt copii
D-na Stanciu:Exact, nu gtiu nici sd scrie
D-l Schioapa:Programul acela a doua gansS nu se poate face?
D-l Moiceanu:Faci a doua qansd qi te trezegti ca nu vin decAt 2-3 qi nu i{i po{i
desfbqura programul
D-l Pascu:Sunt familii tinere dacd. deja la familii tinere copiii nu merg la qcoald.Sd
gdsim o modalitate d le Biiaqu dvs in calitate de consilier reuqili sd luali legitura cu
ei qi sa vedem ,sd gdsim o modalitate.
D-l Moiceanu:Avem 15 copii care nu au venit un an intreg la qcoalS.Avem mediator
gcolar,il avem degeaba
D-l Pascu:Nu putem sd rezolvdm acest aspect
D-l Moiceanu:Este plStit de Inspectoratul $colar
D-l Baiagu:Ar trebui pus la punct
D-l Moiceanu:Nu avem noi ce sd facem este platit de Inspectoratul $colar.CAnd este
in (ara trece o data pe lund sau la 2 luni
D-l Pascu:Noi in calitate de consiliu avem in atribulii inclusiv acest aspect, trebuia
sd cerem atribuliile lui
D-l Busuioc:Am vdzut ci sunt 22 de persoane nevaccinate
D-l Stanciu:Refuzd sd facd vaccinul
D-l Busuioc:Sunt 45 de persoane consiliate, e vorba de vArsta sau...?
D-na Stanciu:Sunt persoanele care au oblinut diploma de caificare de lucrdtori
comerciali, le au dat 18 milioane qi diplomd
D-l Schioapa:ingrijirea la domiciliu in ce a constat?
D-na Stanciu:Este pe pafiea de sdndtate, d na Mazilu se ocupd
D-l Busuioc:Suntem pe locul 3 in[ard,la mdmici minore
D-l Pascu:D le Bdiaqu m ar fi interesat niqte idei din partea dvs poate centralizate qi

prezentate aici, poate de multe noi ne scapd ceva.
Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrAre si cu
unanimitate de voturi pentru este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.46 din
10.07.2023.
S.Proiect de hotlrAre privind achizi{ionare gi montare conductl alimentare cu
apI potabill in zona Blocuri Mini-Autobazd.
Sunt prezentate: proiectul de hotirAre , referatul de aprobare qi raportul de
specialitate .Prezintd d-l viceprimar Mazilu Ionel.



D-l Viceprimar:Cum v am spus gi la qedinla de comisie, este vorba de achiziqionare
conducta de apd,, suma este de la Consiliul Judelean
D-l Pascu:Ce sum6, avem bani deja?
D-l Viceprimar:Avem obiectiv de investilie
D-l Pascu:Se va face lucrarea in regie proprie?
D-l Viceprimar:Da
D-l Bumbeneci:Dacd montdm o conductd acolo puneli afard, apometru, s5 sistdm
furtul
D-1 Viceprimar:in buget avem achizilionare conductS, pt a putea lua qi celelalte
racorduri trebuie sd prindem nigte bani
D-l Burnbeneci:Cei care se racordeazS, sd se racordeze cum trebuie
D-l Pascu :Dacd fac o lucrare inseamnd cd am un proiect, un deviz, prind tot ce
trebuie, nu vin apoi in consiliu local cd nu gtiu ce mai trebuie rnontat, facem de la
inceput cum trebuie
D-l Primar:D I inginer se referd la apometre, nu sunt prinse.CAnd se face cerere de
racordare noi ii spunem sd qi monteze apometru
D-l Bumbeneci:Nu am f6cut nimic cu furtul de apd, ii ldsdm sd fure gi noi
pl6tim. Trebuie debrangali
D-l Viceprimar:Trebuie sd punem apometru la poarl6.Sd prindem bani la anul.
D-l Pascu:Trebuie sd gdsim solu{ii
D-l Viceprimar:Am vorbit cu o firmd ,ne pot aduce echipamente, cdmin de racod,
apometru cu supapd de sens, trebuie sd prindem bani
D-l Baiaqu:Ar fi cea mai bund solulie
D-l Viceprimar:Asta putem sd facem
D-l Primar:Din punctul meu de vedere pt eficientizarea sistemului de alimentare cu
ap6:apometru individual cu cdmin pus la poartd, costd undeva la 700lei, asta inseamd

^ cdteva miliarde foarte bune din bugetul local sd putem sd punem la fiecare
D-l Pascu:Nu neapdratla fiecare ,la oamenii de bund credinld nu este nevoie
D-l Schioapa:Prioritar nu ar fi mai bine sd ducem apa in Ofelu?
D-l Viceprimar:Acolo este altceva, trebuie un proiect
D-l Busuioc:in primul rAnd qtiu cd s a frcut aceast[ solicitare, a{i mers la beneficiari
lunea trecut6, adresa este de pe 29.06.Nu vdd aici principalul beneficiar al acestei
solicitdri, adicd d I primar, mie aici mi se pare cd este la iniliativa dumnealui, I a pus
pe d I vice sd facd repede.Proca Mihai vdd cd a semnat dar are apd, Iorddchescu
Maria nu locuieqte nimeni.Nu vorbim acum in sine de ideea de a bdga apd, este foarle
bine,este ideal dar dacd erali cinstili,da, inclusiv eu Proca Florin vreau sd bag ap[,
loarte bine.
D-l Primar:Pdi care este proprietatea mea acolo, cd nu vd in{eleg?!
D-l Busuioc:Cine este primul proprietar acolo?



D-l Primar:Nu trebuie sd vd dau dvs explica{ii cine are acolo,eu pot decAt sd vi spun
cd nu este Proca Florin Bogdan
D-l Busuioc:Cine este?

D-l Viceprimar:Este o societate , administrator Popa Siviu, v am spus de la inceput
c6 nu este vorba de Proca Florin Bogdan
D-l Primar:Iar faptul cd se bagd apd in zofiarespectivd este foarte bine pt cei care au
apd pt cd nu au presiune, dvs nu qti{i cd sunt racordali din proprietdlile altor
persoane?

D-l Busuioc:Ba da gtiu foarte bine cd au fost disculii, de ce nu ali bd,gat de anul
trecut?
D-l Primar:Nu am avut bani, se bagd acum Ei este foarte bine
D-l Busuioc:Ca gi energia electricd
D-l Primar:$i ce este rdu cd s a bdgat energia electricd
D-l Busuioc:Sd vedem cAtri bani ne vin noud acurr de la aceastd firm6, ce activitate
are.Dvs spune{i cd au venit banii, eu nu am vdzut aici,este din bugetul local
D-l Viceprimar:Am primit bani de la Consiliu Judelean pt acest obiectiv
D-l Pascu:Dacd oamenii solicitd trebuie sd {inem cont, cred cd mai existd qi in alte
locuri unde oamenii nu au apd, trebuie analizat.
D-l Busuioc:Au fost foarte multe disculii cu contoarele de apa qi furtul de ap5, lucrul
acesta nu se intAmplS de ieri ,se intAmpli de zeci de ani qi qtili foarte bine lucrul
acesta, nu ali luat nicio mdsuri p6na acum.Contoarele de apd care sunt deja existente
se pot bdga in acele bazine qi o sd fie investilia mult mai mic6.
D-l Pascu:Trebuie luat in calcul unde nu sunt
D-l Primar:Nu costd mult contorul de apd, costd mult cSminul
D-l Busuioc:Cdminul este undeva la 400 gi ceva de lei
D-l Primar:Cu toate costurile ajunge la 700lei

- D-l Pascu:Cheltuiala este necesard,, e oportun
D-l Viceprirnar:Unde s a putut pe Valea Satului ,la Ungureni am fdcut pe domeniul
public Ai am pus apometre
D-l Primar:Acum pt acordarea la releaua de apa le am impus sd si puna apometru
obligatoriu pe domeniul public
D-l Busuioc:Eu v anrl dat exemplu gi v am demonstrat cu vecinul meu cu Proca
Andrei , el gi acum furd apd
D-l Viceprimar:Unde, la Povarn6?
D-l Busuioc:Da
D-l Pascu:Se poate verifica
D-l Viceprimar:Am fost acolo cdminul este in fa{[, in drum
D-l Busuioc:Pdnd la cdmin de unde vine apa?Eu pe banii , excavdm acolo.El a lucrat
noaptea
D-l Viceprimar:Are put



D-l Busuioc:Eu o sd md ab1in, dacd vedeam cd scrie qi Proca sau firma respectiva
votam.Nu mi se pare ceva normal de ce nu a trecut qi firrna respectiva
D-l Primar:Pt cd nu a cerut firma respectivd
D-l Busuioc:$i nu o sd bage?
D-l Primar:Acum nu a solicitat dar dacd are re{eau de alimentare cu apd,lapoartd, e

logic cd o sd bage
D-l Busuioc:Are nevoie , e normal
D-l Primar:Pt ce are nevoie?
D-l Busuioc:De api
D-l Primar:Nu igi desfbqoard activitate acolo
D-l Busuioc:Acolo este un gard, o cazematd, nu vdd induntru.Eu vin la moqia mea
de acolo dar nu md apuc sd pun eu scar6 sd md uit in curte
D-l Pascu :Acolo mai sunt qi alte firme?
D-l Primar:Este Gigel Dilirici
D-l Pascu:Atdt?
D-l Primar:Da
D-l Viceprimar:Are 3 pu{uri qi nu este mulprnit de pa care o are acolo
D-l Busuioc:Acea proprietate a fost irnparJita in dou6,una Dilirici, alta Proca Florin,
la prima vdnzare
D-l Primar:Niciodatd nu a fost Proca Florin Bogdan proprietar acolo
D-l Busuioc:$i cine este primul?
D-l Primar:Firma respectiva a cumpdrat de la RMR, nu a fost alt proprietar
D-l Busuioc:$i firma asta are sediul in Berevoesti
D-l Primar:Da
D-l Busuioc:La Vamild?
D-l Primar:Da qi pl[tegte impozit acolo undeva la l00milioane
D-l Busuioc:Unde?
D-l Primar:Pt Autobaza
D-l Pascu:Chiar dacd nu au activitate?
D-l Prirnar:Da
Nernaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotar6re qi cu 10
voturi pentru gi 2 abfineri (d I Busuioc Gheorghe qi d I Schioapa Daniel) este
adoptati H.C.L. Berevoesti nr.47 din 10.07.2023.
6.Intreb5ri si interpeliri.
D-l Busuioc:Cu ce experienta sau ce ne poate spune d I vice, d I primar,d I consilier
de la Bruxel, ceva nou?
D-l Primar:Nu a fost o vizitd, de lucru, am fost in concediu, am vizitat Parlamentul
European
D-l Pascu:imi aduc aminte ci au fost nigte disculii aprinse legate de podul de la
Bratia gi se alocase niqte bani.Dacd mai este luat in calcul?



D-l Viceprimar:Ne am dus la Bucureqti cu documenta{ia Ei ne au cerut foarte multe
D-l Primar:Trebuie ftcut un proiect tehnic gi gdsitd sursa de finantare.Valoarea unui
asemenea pod costa cateva zeci de miliarde, cred
D-l Pascu:Drumul pe care I am fEcut DC pdna la Riugor, cred cd nu mai este in
garan{ie.Ce posibilitate este sa il prindem in planul de investitii?
D-Viceprin'rar:Reparalii am fdcut pe el
D-l Primar:O reasfaltare cu trotuare din capdtul goselei pAna la primarie .

D-l Schioapa:Ce mdsuri s au luat cu urqii din zona noastrd.Ce putern face?Cdte cazuri
au fost la noi in comund?
D-l Viceprirnar:8 cazuri.La fiecare caz s a fdcut raport impreuni cu.jandarmeria ,cu
paznicul de vAndtoare
D-l PSuna:Trebuie luate mdsuri de alungare
D-l Bumbeneci:Ciulinii, mdracinii ,urziciile pitnd la Riuqor pe marginea drumului
,sunt urAte.LAnd terenul de sporl din Gamdceqti s a pus pdmdntul acela ,sd I
niveldm.Cdnd se decolmateazd qan\ul de la qcolad, podul de la Colea e colmatat.
D-l Viceprimar:Le vom face.

Nemaifiind disculii in ;edinla de astdzi, preEedintele de Eedinfd declard
inchise lucrdrile acesteia.

$edinla se incheie in jurul orei 1630.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Pre;edinte de ;edin(d,
MOICEANU ,ORGE NICOLAE uo

itr


